
Zápisnica z rokovania Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ konanej   dňa 
05.03.2012 
 
Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 
Program : 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Príprava podujatí v spolupráci s komisiou školstva ( ďalej KŠ) 
3. Žiadosti o finančné prostriedky 
4. Schvaľovanie žiadostí, uznesenie 
5. Záver 

 
 

K bodu 1 
Zasadnutie komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ , ktoré sa uskutočnilo spolu so 
zasadnutím Komisie pre školstvo pri MsZ v Poltári otvorila a prítomných členov privítala 
Mgr. Martina Brisudová a taktiež predseda KK Pavol Sihelský. 
 
K bodu 2 
Predsedníčka komisie školstva Mgr. Martina Brisudová vyzvala členov komisie kultúry na 
predloženie návrhov na spoločné podujatia pre občanov mesta Poltár. 
Mgr. Brisudová predložila návrhy KŠ : 

- marec – Výstava prác pána Likavca 
- máj – Šúpolienky – výstava prác zo šúpolia spojená s názornými ukážkami pri 

príležitosti Dňa matiek 
- november – Kosturov Poltár – súťažná prehliadka výtvarných prác detí a žiakov 

 
Pani Slavkovská navrhla, aby výstava Šúpolienky bola súčasťou osláv Dňa matiek a bola 
nainštalovaná v uzavretej miestnosti. 
Výstava pána Likavca by mohla byť v termíne od 28.marca – 4.apríla 2012 v zasadačke KD, 
tak aby si ju mohli pozrieť aj učitelia, ktorí sa zúčastnia osláv Dňa učiteľov. 
Mgr. Brisudová – oslavy Dňa učiteľov sa budú konať 30.marca 2012 , termín a rozsah 
výstavy dohodne s pánom Likavcom. 
Pán Sihelský navrhol dohodnúť s pánom Likavcom výrobu prezentačných výrobkov pre 
MsÚ s logom mesta Poltár. 
Mgr. Brisudová – po prehodnotení množstva podujatí v prvom polroku navrhla, aby výstava 
p. Likavca sa konala neskôr a bola súčasťou osláv Dni mesta 
Mgr. Slebodníková podotkla, že zabezpečí hudobné vystúpenie s ľudovou hudbou. 
Mgr. Brisudová – program navrhne po dohode s pánom Likavcom. 
Mgr. Brisudová   navrhla otvorenie výstavy  „ Šúpolienky " 13.mája 2012 pri príležitosti 
osláv Dňa matiek. 
Pani Slavkovská doporučila osloviť p. Rechtoríkovú, aby zabezpečila tvorivú dielňu 
s ukážkami postupu prác so šúpolím. 
Mgr. Brisudová informovala o aktivitách spojených s projektom ENVIROFILM 2012 
a ďalších plánovaných aktivitách. 

- september – jablkové hody 
- október – Najlepší dedko, najlepšia babka 
- november – Kosturov Poltár 



Pani Slavkovská navrhla pri príprave a organizácií podujatia „ Jablkové hody " spojiť sa 
s dôchodcami a vyzvať ich, aby prezentovali výrobky z jabĺk, prípadne osloviť 
záhradkárov na prezentáciu najkrajšieho jablka 
Pán Abelovský – aj v Lučenci sa organizuje „ Jablko Novohradu ", bolo by vhodné 
naplánovať spoločnú akciu. 
Mgr. Brisudová požiadala Mgr. Slebodníkovú o spoluprácu pri zabezpečení mikrofónov 
na program ku Dňu učiteľov. 
Mgr. Brisudová – Deň učiteľov aj tento rok robíme inak ako to bolo zaužívané, našim 
záujmom je aby si učitelia nepripravovali oslavy sami. Navrhla vystúpenie skupiny 
SLOVAK TANGO – žiaci VŠMU a AMU, ktorí hrajú a spievajú piesne 50. a 60.rokov 
minulého storočia. 
Pán Sihelský navrhol, aby oslovili sponzorov na financovanie spoločných akcií. 
Pán Abelovský pripomenul, aby sa pri príprave programov nezabudlo na výročie 
p.Pástora. 
Mgr. Brisudová – mali by sa realizovať dvojdňové akcie, prvý deň by mal vážnejší 
charakter, druhý deň by bol venovaný zábave. Navrhla realizovať koncert p.Sedlického, 
pri príležitosti Dní mesta oceňovať občanov mesta, ktorých by navrhli samotní občania. 
O tejto aktivite bude informovať aj vedenie mesta Poltár. 
Pán Abelovský navrhol, aby významných rodákov pozývalo mesto na akcie aj po 
skončení osláv, nielen na jedinú oslavu, vhodné by bolo udržiavať s nimi aktívny kontakt. 
Navrhol predložiť mestu spoločné uznesenie, ako organizovať Dni mesta Poltár 
s celodenným programom, so slávnostným zasadnutím MsZ, ocenením občanov 
a kultúrnym programom a následne by mohli byť aj dni jedla a zábavy. 
Pani Slavkovská podporila návrh p. Abelovského – 1.deň zasadnutie MsZ, oceňovanie 
občanov, 2.deň –  zábavný program, hodovanie. 
Mgr. Brisudová navrhla, aby návrhy na ocenenie dávali občania mesta Poltár formou 
ankety. 
Mgr. Slebodníková dodala, že by bolo vhodné pozvať aj hostí z družobného mesta 
v Srbsku. 
Pán Sihelský spomenul, že na zabíjačke sa zúčastnili aj hostia z Maďarska, mali záujem 
o prehĺbenie spolupráce. 
Mgr. Brisudová odporučila akciu „ ŠTVORYLKA " – deti a žiaci si nacvičia tanec 
štvorylky a spoločne ju zatancujú na námestí – ide o masovú akciu, prípadne o zápis do 
Guinesovej knihy rekordov. 
Pán Abelovský navrhol, aby takáto akcia bola súčasťou akcie Dni mesta, ale potrebné je 
to propagovať vopred, hlavne kvôli programom, ktoré sa objednávajú. 
Mgr. Urban čok uviedol, že by bolo vhodné naplánovať spoločné akcie na celý rok 
a navrhnúť aj finančné prostriedky na tieto aktivity. 
Mgr. Brisudová dodala, že obidve komisie sa stretnú ešte raz, dohodnú sa na konkrétnej 
podobe akcie Dni mesta, vypracujú podrobný návrh, prekonzultujú a pripravia aj návrh 
finančného zabezpečenia týchto osláv. Návrhy na aktivity spojené s oslavami majú 
posielať členovia KK pani Šálkovej, členovia KŠ pani Pribilincovej. 
Mgr. Slebodníková – KK pripraví plán akcií na celý rok a porovná ho s plánom akcií KŠ 
a dohodnú sa na spoločnom zasadnutí, ktoré akcie chcú realizovať spoločne, zároveň 
pripravia aj finančný rozpočet. 
Pán Abelovský podotkol, že by bolo vhodné pripraviť bulletin Pástora. 
Pán Sihelský navrhol, aby oslovili pána Likavca, aby pre mesto vyrezal svoj obraz do            
dreva. 
Mgr. Brisudová – p. Sihelský je členom podnikateľskej komisie, preto by bolo vhodné 
keby požiadal podnikateľov o sponzorské príspevky. 



V súvislosti s oslavami Dňa učiteľov a prichádzajúcou Veľkou nocou, osloví Ing. Pribilincová 
školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Poltár, aby pripravili výkresy na výstavu – každá 
škola na jeden panel tak, aby mohli byť nainštalované 29.marca 2012. 
Mgr. Slebodníková uviedla, že výzdoba pódia kinosály je stále inštalovaná v kinosále KD, 
môže sa použiť aj tento rok. 
Pán Sihelský navrhol schváliť do komisie kultúry p. Slavkovského a odvolať p. Kýpeťovú . 
 
K bodu 3 
Zapisovateľka KK  informovala prítomných o podaných žiadostiach o finančný príspevok: 

1. Žiadosť ŠSZČ BLESK pri ZŠ Slobody 2 o príspevok na zakúpenie tričiek a cvičiek 
pre záujmový útvar Roztlieskavačky pod vedením p. Márie Michalove. 

2. Žiadosť o pridelenie finančných prostriedkov na zakúpenie občerstvenia pre 
účinkujúcich, hostí a porotu na regionálnu prehliadku detských divadelných súborov 
 „ Rozprávková  skrinka " , ktorá sa uskutoční 27.marca 2012,  vo výške 200,00 € 

3. Žiadosť Riaditeľstva ZŠ, Školská 3, v Poltári o finančný príspevok na akciu – 
Rozprávková noc v ŠKD, ktorú organizuje v dňoch 16.03. – 17.03.2012 vo výške 
20,00 € na materiálne zabezpečenie, pri výrobe kulís na divadielko. 
 

K bodu 4 
Jednotlivé žiadosti boli schvaľované postupne po jednej s nasledovným záverom. Členovia 
Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ pri MsZ v Poltári jednomyseľne schválili: 

1. 50,00 €  na zakúpenie tričiek a cvičiek pre záujmový útvar Roztlieskavačky   
2. 100,00 € na občerstvenie pre účinkujúcich, hostí a porotu  na regionálnu prehliadku 

detských divadelných súborov „ Rozprávková  skrinka "  
3. 20,00 € na materiálne zabezpečenie, pri výrobe kulís na divadielko  

 
U Z N E S E N I E  č. 2/2012 

 
Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  pri Ms Z v Poltári 

 
 A/  s c h v a ľ u j e : 

1. finančný príspevok na zakúpenie tričiek a cvičiek pre záujmový útvar Roztlieskavačky  
50,00 € pre ŠSZČ BLESK pri ZŠ Slobody 2 

2. finančný príspevok na občerstvenie pre účinkujúcich, hostí a porotu  na regionálnu 
prehliadku detských divadelných súborov „ Rozprávková  skrinka " 100,00 € 

3. finančný príspevok na materiálne zabezpečenie, pri výrobe kulís na divadielko 20,00 €  
pre Riaditeľstvo  ZŠ, Školská 3 v Poltári  

 
B/   u k l a d á  : 

Členovia KK a KŠ pripravia plán akcií na rok 2012, finančný rozpočet a na spoločnom 
zasadnutí dohodnú, ktoré akcie majú záujem realizovať spoločne a akým spôsobom 
ich budú financovať. 

K bodu 5 
Zasadnutie komisie kultúry ukončil Pavol Sihelský. Všetkým prítomným poďakoval za účasť. 
  
Vypracovala: Ľuba Šálková 
 
 
          Pavol Sihelský 
        predseda komisie 


